
Protokół Nr XL/2021 

z XL Sesji Rady Gminy Gaworzyce 

odbytej w dniu 1 października 2021 r. 

 

 

   W dniu 1 października 2021 r. o godzinie 14.00 w Sali Rajców Urzędu Gminy w Gaworzycach 

rozpoczęły się obrady XL Sesji Rady Gminy Gaworzyce. 

Radni obecni na sesji: wg załączonej listy obecności. 

 

Spoza Rady Gminy w Sesji udział wzięli: 

- Kamil Ciupak - Starosta Polkowicki, 

- Grażyna Chuda - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. K. Makuszyńskiego w Gaworzycach, 

- Anna Socha - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaworzycach, 

- Anita Stangret - Sekretarz Gminy Gaworzyce, 

- sołtysi gminy Gaworzyce 

wg załączonych list obecności. 

 

Obradom przewodniczył Edward Białek – Przewodniczący Rady Gminy Gaworzyce. 

 

Pkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Gminy – Edward Białek o godzinie 14.00 dokonał otwarcia XL Sesji Rady 

Gminy Gaworzyce. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy - Edward Białek przedstawił  porządek obrad: 

 1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 2.    Przedstawienie porządku obrad. 

 3.   Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy. 

 4.    Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

 5.    Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy. 

 6.  Informacja Wójta Gminy Gaworzyce o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 

 2021 r. 

 7. Informacja finansowa Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach za I półrocze 2021 r. 

 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce. 

 9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Gaworzyce na 2021 rok. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zakładu Usług Komunalnych                             

 w Gaworzycach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian regulaminu dostarczania wody                           

  i odprowadzania ścieków. 

12.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

13.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości położonej w miejscowości 
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 Gaworzyce. 

15.   Sprawy różne, w tym: 

       1) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy na temat analizy oświadczeń majątkowych 

 radnych Gminy Gaworzyce, 

       2) Informacja Wójta Gminy Gaworzyce na temat analizy oświadczeń majątkowych osób 

 zobowiązanych. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń lub poprawek do protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół uważa za przyjęty. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń lub poprawek do protokołu z XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół uważa za przyjęty. 

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń lub poprawek do protokołu z XXXIX Sesji Rady Gminy. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że protokół uważa za przyjęty. 

 

Ad 6. Informacja Wójta Gminy Gaworzyce o przebiegu wykonania budżetu gminy za                         

I półrocze 2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Informacja Wójta Gminy Gaworzyce o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za  I półrocze 2021 r. została przedstawiona i omówiona podczas 

wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Informacja została dołączona do niniejszego protokołu. 

 

Ad 7. Informacja finansowa Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach za I półrocze 

2021 r. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Informacja finansowa Zakładu Usług 

Komunalnych w Gaworzycach za I półrocze 2021 r. została przedstawiona i omówiona podczas 

wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Informacja została dołączona do niniejszego protokołu. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Gaworzyce 

Projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce. 

W związku z usterką elektronicznego systemu liczącego Przewodniczący zarządził reasumpcję 

głosowania. 
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Wynik głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

ZA (13): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, 

Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska 

Anna, Wojtczak Bożena. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/244/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Gaworzyce na 2021 rok 

Projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Gaworzyce na 2021 rok. 

 

Wynik głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

ZA (13): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, 

Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska 

Anna, Wojtczak Bożena. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/245/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zakładu Usług 

Komunalnych w Gaworzycach 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że skarga została rozpatrzona przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

Komisja sformułowała wnioski, które zostały przekształcone w projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach. Komisja Skarg 

Wniosków i Petycji uznała skargę za bezzasadną. 

Wszyscy radni zapoznali się z argumentacją przedstawioną w skardze, wyjaśnieniami Dyrektora 

Zakładu, stanowiskiem Wójta Gminy Gaworzyce i stanowiskiem Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji. 

Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Zakładu 

Usług Komunalnych w Gaworzycach. 

Projekt uchwały zawierający propozycję uznania skargi za bezzasadną został omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia komisji. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na działalność Zakładu Usług Komunalnych w Gaworzycach. 
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Wynik głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 4. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 9 głosami „za”, przy 4 głosach 

"wstrzymujących się". 

Wynik imienny: 

ZA (9): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Najwer Łukasz, Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, 

Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska Anna; 

WSTRZYMUJE SIĘ (4): 

Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Ochej Józef, Wojtczak Bożena. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/246/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmian regulaminu dostarczania wody                 

i odprowadzania ścieków 

Projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

projektu zmian regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

 

Wynik głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

ZA (13): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, 

Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska 

Anna, Wojtczak Bożena. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/247/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

Projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości.  

Wynik głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

ZA (13): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, 

Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska 

Anna, Wojtczak Bożena. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/248/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

Projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości. 

Wynik głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 13 głosami „za”. 

Wynik imienny: 

ZA (13): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, 

Ochej Józef, Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska 

Anna, Wojtczak Bożena. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/249/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatnego nabycia nieruchomości położonej                               

w miejscowości Gaworzyce 

Projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. 

Radni podczas sesji nie zgłosili uwag lub pytań. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie odpłatnego 

nabycia nieruchomości położonej w miejscowości Gaworzyce. 

Wynik głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1. 

W wyniku głosowania jawnego imiennego uchwałę podjęto 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

"wstrzymującym". 

Wynik imienny: 

ZA (12): 

Białek Edward, Chołoda Paweł, Krauze Adam, Kupnicka Jadwiga, Murzyn Kamil, Najwer Łukasz, 

Pawliszyn Paweł, Płocha Józef, Podlak Dariusz, Raczkowski Ryszard, Szydłowska Anna, Wojtczak 

Bożena. 

WSTRZYMUJE SIĘ (1): 

Ochej Józef. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XL/250/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad 15. Sprawy różne 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu p. Kamilowi Ciupakowi - 

Staroście Polkowickiemu. 

P. Kamil Ciupak - Starosta Polkowicki w trakcie wystąpienia omówił projekty inwestycyjne                    

i programy realizowane przez powiat polkowicki.  

Powiat jest w trakcie realizacji procesów inwestycyjnych w miejscowościach: Koźlice, Grabik, 

Kurów Wielki, Dalków, Kłobuczyn i Wierzchowice. 

Powiat realizuje także umowy o pomocy dla rodzin, które opiekują się osobami niepełnosprawnymi. 

 

W trakcie swojego wystąpienia, Starosta Polkowicki udzielił odpowiedzi na pytanie zadane przez 
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radnego Józefa Płochę nt. terminu rozpoczęcia zadania w Dalkowie. 

Radna Bożena Wojtczak poinformowała, że będzie składała wniosek do PZDP o zamontowanie 

progów spowalniających na drodze w Kurowie Wielkim i Witanowicach (lub znalezienie innego 

rozwiązania, jeżeli zamontowanie progów nie będzie możliwe). Radna skierowała także prośbę do 

Urzędu o wsparcie wniosku radnej ws. wybudowania przez Powiat zatoczki autobusowej dla dzieci 

w Witanowicach. 

Radna zwróciła się także do Pana Starosty o pomoc w rozmowach z powiatem głogowskim ws. 

zapewnienia transportu dla dzieci dojeżdżających z terenu naszej gminy do szkół w Głogowie. 

Mieszkańcy mniejszych miejscowości zostali z dniem 1 października br. odcięci od możliwości 

dojazdu do Głogowa. Mieszkańcy, Starostwo oraz gmina musi znaleźć rozwiązanie tego problemu. 

Starosta Polkowicki poinformował, że uczestniczył w spotkaniu które wówczas skończyło się 

pomyślnie, czyli przywróceniem transportu przez INTETRANS Głogów. Starosta dodał, że złożenie 

deklaracji, iż ktoś będzie jeździł, a nie jeździ, to zarówno gmina, jak i powiat nie mają na to 

wpływu bezpośredniego. 

Jedynym rozwiązaniem jest finansowanie zadania, tak jak jest to realizowane w kierunku Polkowic. 

Tutaj potrzebne są rozmowy z dyrektorami szkół i z gminami. 

Natomiast temat progów spowalniających jest tematem trudniejszym, niż mogłoby się wydawać. 

Starosta Polkowicki dodał, że położenie progów o których wspomniała radna, wydaje się 

niemożliwe. Starosta podał przykłady protestów mieszkańców i uszkodzeń progów. 

Należałoby rozważyć lokalizację "progów wyspowych" lub "tarek". 

Radna Bożena Wojtczak poinformowała, że w sierpniu miała się odbyć komisji ws. progów, ale 

radna nie została zaproszona do wzięcia udziału w komisji. Radna nie otrzymała także odpowiedzi 

na jej wniosek. 

Maria Pucyk - sołtys Kurowa Wielkiego dodała, że ona także nie otrzymała zaproszenia na 

komisję. 

Radny Józef Płocha skierował do Starosty pytanie, czy jest przewidziane czyszczenie rowu od 

Kurowa Wielkiego w kierunku Gostyni, gdyż samosiejki w rowie stwarzają niebezpieczeństwo, bo 

ograniczają widoczność. 

Starosta Polkowicki - Kamil Ciupak zapytał, czy chodzi o czyszczenie poboczy czy oczyszczenie 

rowu, gdyż są to inne zadania. Natomiast wyczyszczenie pobocza z samosiejek jest, jak najbardziej 

do zrealizowania. 

Radny Dariusz Podlak podał informację o godzinach kursowania autobusu do Polkowic. 

Starosta Polkowicki dodał, że powodem nierealizowania dowozów przez firmy transportowe jest 

problem z kierowcami, czyli po prostu brak kierowców.  

Grażyna Prychacz - sołtys Witanowic poprosiła o pogłębienie rowu w Witanowicach (za 

skrzyżowaniem). 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że analiza oświadczeń majątkowych radnych Gminy 

Gaworzyce została dołączona do protokołu. 

Do protokołu zostanie dołączona także analiza oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych 

sporządzona przez Wójta Gminy Gaworzyce. 

 

Starosta Polkowicki przypomniał, że nie można składać wniosków o środki zewnętrzne bez 

posiadania dokumentacji. Starosta, za przykład podał zadanie w Koźlicach, dla którego uzgadnianie 

dokumentacji trwało 1,5 roku. 
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Ad 16. Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady Gminy – Edward Białek                              

o godz. 14.48 zamknął obrady XL Sesji Rady Gminy Gaworzyce. 

 

 

           Przewodniczący Rady Gminy 

 

             Edward Białek 

Protokołowała: 

 

Renata Dziurman              

 

 


